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Vladimirs. – Domes vadība lepojas ar pastai

Domes vadība lepojas ar pastaigu taku pie Baltās kāpas. Jau četras reizes esmu uzdevis
jautājumu par šo tematu. Kad tiks izveidota civilizēta noeja uz pludmali Bērzu ielas galā.
Kad tiks salabotas kāpnes pretī viesnīcai Pine Resort? Vai tiešām 6 mēneši ir pārāk īss
laiks. lai novērstu bojājumu? Vai domes ierēdniecību apmierina šis tā saucamās pastaigu
laipas nobeigums Bērzu ielā? Kas apmaksās tur paslīdējušo cilvēku ārsttēšanas
izdevumus? Kad Pabažu galā tiks izveidots bērnu rotaļu laukums, ja trīs mēmešu laikā
nespējat salabot šūpoles Baltajā kāpā. Lūgums atbildēt uz VISIEM jautājumiem.
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